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Věc: Předvýběr hřebců k plemenitbě 2011 
 
 Po řádném splnění požadavků SCHČT jsme předvedli své hřebce k druhému 
předvýběru konanému v Brně 4. – 5. 11. 2011. Na splnění Vašich požadavků jsme vynaložili 
nemalé prostředky, přesto, že jsme přesvědčeni, že dané požadavky nejsou při dnešních 
technických možnostech tím nejlevnějším řešením. Velkým zklamáním by však pro nás bylo, 
kdyby požadavky SCHČT neplatily pro všechny účastníky stejně. Bylo by to důvodem ke 
ztrátě důvěry ve SCHČT nebo veterinární komisi. Není naším cílem zmařit úsilí členů 
SCHČT, pořadatelů této akce. Pokud obdržíme odpověď v krátké době a zjistíme, že vše 
proběhlo dle Vámi stanovených pravidel, budeme rádi a upustíme od snahy o revizi průběhu 
1. a 2. předvýběru a k tomu nám stačí Vaše odpovědi na následující otázky: 

1. Kdy a kterým inspektorem byl proveden 1. předvýběr? 
2. Kterým z Vámi určených veterinářů bylo provedeno veterinární vyšetření? 
3. V jakém termínu obdržela komise kompletní dokumentaci o tomto vyšetření?  

 
U našich 12 ks hřebečků vše proběhlo řádně a proto nám tyto informace stačí u dalších 10 

ks hřebečků.  
 
Bylo-li vše v pořádku, obnoví to naši důvěru v SCHČT a veterinární komisi. Neobdržíme-

li dostatečnou odpověď, využijeme všech prostředků ke zpochybnění celé akce. 
 
Níže podepsaní majitelé a spolumajitelé předvedených hřebečků děkují za brzkou 

odpověď 
 

Firma Hapax 
slečna Vladimíra Lhotáková 

za nadpoloviční většinu majitelů a spolumajitelů hřebců  
 
 
 

 


